
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyűlés Hivata\a 

lrományszám: ~ l /,)..-::f.D 
Érkezett: 2018 AUG 3 l

Írásbeli kérdés!
Dr. Kövér László úr

az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Varga Mihály Pénzügyminiszter úrnak

,,100 milliós árbevétellel rendelkező őstermelő?"

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Az agrarszektor.hu internetes portálon 2018. augusztus 10. napján megjelent ,,A családi

vállalkozásból jogi személy lesz?,, című cikkben olvasható Papp Gergely, a Nemzeti

Agrárgazdasági Kamara szakmai főigazgató-helyettesének gondolatát, miszerint talán az

őstermelők sem bánnák, ha az adóterheik némiképp növekednének, ha cserébe az
adminisztrációs terheik mérséklődnek.

Ennek legegyszerűbb módja, ha 100 millió forintig adómentessé válik a támogatások nélkül
számolt bevétel.

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:

1. Valóban 100 millió forint támogatások nélkül számolt bevételig adómentessé kívánják
tenni az őstermelőket?

2. Egy 100 millió Ft árbevétellel rendelkező mezőgazdasági termelő miért nem lesz

egyéni vállalkozó, vagy alapít társas vállalkozást?

Budapest, 2018. augusztus 31.
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